



Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende, [30/04 – 2024]

Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Laura, Anna, Sophia, Otto, Signe, Sejer, AK, Alexander, Lærke, Kat, Nethe

Fraværende: Thams

Referent: Nethe

Dagsorden:

- 17:15 Velkomst og formalia v. Kat
 - *Kort gennemgang af resten af dagsordenen.*
- 17:20 Bordet rundt
 - Kat: svaret på en masse mails, kigget på trækvogn, prøvet at arrangere et møde med IFSA. DM har sendt en liste over medlemmer.
 - Stig: tutorkoordinator i stedet for Thams
 - Otto: tjekket inventar af køkkenet og skrevet til sciencerådet om nyt komfur. K52 er booket til FFF-fest d. 7 juni
 - Sejer: sendt penge
 - AK: FNis møde
 - Lærke: der er kommet ansøgninger ind.
 - Anna: der har været et møde om samvær i SCIENCErådet
 - Nethe: Rejselegater og tjekket inventar af køkkenet
 - Laura: DM karrieredag, og naturmøde
 - Signe: Ece er næstforperson i studienævn

- Rejselegater v. Nethe

Ida Knøfler	550
Henrik Neldeberg Fallesen Ravn	2775
Stig Riedel Langvad	550
Marie Amalie Præstegaard	408
Ann Elizabeth Nørregaard	2775
Marie li bak Pedersen	550
Kamma Julin	2775
Ece Zeliha Muslu	550
Nikolaj Smith	1550
Daniel Brigsted Bervild	500
<i>Nanna Andersen</i>	550
<i>Stine Gøttler</i>	2775
<i>Laura Olsen</i>	2775
<i>Andreas Bergmann</i>	2775
<i>Anders Christensen</i>	2775
<i>Nethe Pedersen</i>	550
<i>Alexandra Woolridge</i>	2775

Ovenstående er vedtaget.

- 17:40 Ansøgning fra Husdyrbrugsgruppen v. Lærke
 - De var 6 af sted, men kun 3 fra FN.
 - De søger om 3000 kr i støtte.
 - I svaret skal stå, at vi ikke støtter alkohol, og de skal huske dette fremover.
 - Vi støtter med fuldt støtte
- 17:45 Ansøgning fra Planteavlsgruppen v. Lærke
 - De søger om 16.000, 1000 kr pr fn medlem
 - de var 16 medlemmer fra FN, 18 deltagende
 - Vi støtter med det fulde beløb
- 17:50 Ansøgning fra Natres-hyttetur v. Nethe
 - De søger om 9.000
 - De er 18 medlemmer i FN
 - Vi giver fuldt støtte.
- 17:55 DM arrangement v. Laura
 - DM vil gerne holde et arrangement (karrieredag) D. 17/5. fra 13 til 14.30

- Vi vil gerne at vi slår op på Facebook og hænger plakater op
- Det er samme dag som smedien, hvilket vi vil foreslå der ændres
- Plakaten er kun for natressere, men vi er i tvivl om dette ikke er for alle af vores uddannelser.
- Vi vil ikke hænge plakater op når de har en studentermedarbejder.
- 18:05 Smediefest v. Kat
 - Mail fra smediefest, på baggrund af samarbejdsaftale. Vi får plads til fortovscafe og 2 billetter til smediefest
 - Ølbilletter kan købes fra smediefest på PR-budget og smedie-budget
 - Signe og Otto vil gerne stå for at lave fortovscafe
 - Tidligere er der lavet en foto-safari og tip-en-13
 - Fortovscafe er d. 17/5 kl. 13.
 - Signe og Otto finder ud af hvor mange øl billetter der er behov for
- 18:15 Mad
- 18:45 Orientering om tutorkoordinator v. Kat
 - Vores tutorkoordinator er sygemeldt.
 - Stig er vores nye tutor koordinator
 - Vi vil forsøge at få et nyt bestyrelsesmedlem der kan blive indsuppleret og har interesse for at være en del af bestyrelsen næste år.
 - Stig spørger MC.
- 19:15 Mad til næste møde (22/05)
 - Kat fra 16 (Anna og Signe)
- 19:20 Evt.
 - DM Kontingent til DM drift
 - Nogle medlemmer betaler 60 kr til deres drift
 - DM vil gerne med til vores generalforsamling
 - Vi vil ikke give dem taletid til vores GF men de må gerne stå udenfor og dele kaffe og bolsjer ud

- SCIENCEstudenterservice er i gang med at undersøge studielivet på campus. De vil gerne lave et times interview med os studerende. Sidste dag der er mulighed for interview er den 10/5.
 - Dem som kan og har lyst skriver til Kat i dag.